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Protokół  Nr  7/2024 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu Infrastruktury Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa oraz Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych  

i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 08 października 2024 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięło: 

- 4 członków Komisji Rewizyjnej, tj. 80 % składu, 

- 5 członków Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa, tj. 100 % 

składu, 

- 4 członków Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego,                   

tj. 80 % składu. 
 (Listy obecności w załączeniu) 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Ksenia Wąsowska - Sekretarz Gminy 

2. Bożena Rybacka -  Inspektor ds. Księgowości Budżetowej 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Informacja dyrektorów szkół o wynikach pracy w roku szk. 2023/2024 oraz planowanej 

organizacji roku szk. 2024/2025. 

4. Zaopiniowanie materiałów na sesję, takich jak: 

 projekty uchwał 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała i przewodniczyła jego obradom Pani Hanna Dąbrowska -  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa.                   

Na podstawie frekwencji członków w/w komisji stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad, został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Informacja dyrektorów szkół o wynikach pracy w roku szk. 2023/2024 oraz planowanej 

organizacji roku szk. 2024/2025. 

Pani Sekretarz poinformowała, że dyrektorzy przesłali sprawozdania, które zostały przekazane 

Państwu radnym. Jeśli będą jakieś pytania do dyrektorów ro je przekażemy. Na sesji nie będą 

obecni dyrektorzy. 

 

Ad. pkt 4 

Przedstawione zostały projekty następujących uchwał: 

• zmian WPF Gminy Siennica na lata 2024-2035 

• w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Pan Arkadiusz Górka – znowu dokładamy do koparki, to już drugi raz, czym to jest 

spowodowane? 

Pani Sekretarz – burmistrz z pracownikiem robili rozeznanie, tych pieniędzy będzie za mało. 

Jeśli teraz dołożymy to już powinno wystarczyć. 
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• w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Siennicy na kadencję 2024 – 2028 

Pani Sekretarz – kończy się kadencja obecnej Rady Społecznej SPZOZ i trzeba wybrać nowy 

skład. Jest już Pan Burmistrz oraz przedstawiciel Wojewody – Pan Bartłomiej Czajka. 

Pani Hanna Dąbrowska – byłam w poprzednim składzie, mogę być dalej w Radzie Społecznej. 

Pan Piotr Ceregra – zgłosił Pan Roberta Brodę i Panią Kingę Osica. 

Pan Robert Broda – zgłosił Pana Piotra Ceregrę. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 

K. Budżetu: za -  5 głosów 

K. Rewizyjna: za – 4 głosy 

K. Edukacji: za – 4 głosy 

 

Ad. pkt 5 

Sprawy różne: 

Pani Anna Zgódka – potrzeba latarek dla dziewczyn, które wyprowadzają psy, tam                                  

z oczyszczalni. One wychodzą o 21-22 ostatni raz z tymi psami, czy ktoś ma takie duże latarki? 

Ponadto potrzeba oczyścić studzienki kanalizacyjne. 

Pani Sekretarz – gmina chyba może zakupić takie latarki. 

Pan Robert Broda – oczyszczenie studzienek kanalizacyjnych na drogach gminnych oraz 

skierowanie pism do zarządców dróg powiatowych i wojewódzkiej o to samo. 

Pan Grzegorz Krupa – zakup szambiarki, czy cos się dzieje w tym temacie? 

Pani Sekretarz – na to trzeba znaleźć pieniądze w budżecie na przyszły rok. Było                                      

to dofinansowanie przy okazji oczyszczalni w Grzebowilku, ale okazało się to było bardzo 

dużo, nie dało się zrobić oczyszczalni i zakupić wozu, więc trzeba było zrezygnować                                 

z szambiarki. 

Pani Anna Zgódka – organizujemy kurs języka angielskiego w PSP w Siennicy, bezpłatny dla 

wszystkich chętnych dzieci, w terminie 31.03-11.04.2025r. będą go prowadzili lektorzy                        

ze Stanów Zjednoczonych. Po naszej stronie będzie sfinansowanie zakupu biletów lotniczych 

dla nich. Zakwaterowani będą u mnie w domu. 

Pan Wojciech Czyżkowski – na ul. Piaski kończy się wodociąg na pewnej posesji, były pisma 

o jego przedłużenie, czy coś wiadomo? 

Pani Hanna Dąbrowska – podobna sytuacja była u nas w Nowym Zglechowie, z f. sołeckiego 

było to robione. 

Pan Zbigniew Szubert – prowadzący sekcję historyczną przy GBP w Siennicy – opowiedział            

o podziemiach kościoła i klasztoru, a po zakończeniu posiedzenia zaprosił wszystkich radnych 

do ich zwiedzania. 

 

Ad. pkt 6 

Przyjęty został jednogłośnie protokół z dnia 03 września 2024 r., z posiedzenia Komisji Rady 

Miejskiej. 

 

 

Na tym protokół zakończono 

 
Protokołowała:        Przewodnicząca Komisji 

Ewa Chwesiuk 

insp. ds. Rady Gminy                 /-/ Hanna Dąbrowska 

 


